

告示

本院為照顧本澳外地僱員接種流感疫苗的需求，與衛生局合作，向衛生局購入2021-2022年季節性流感疫苗(四價)，予本澳的外地僱員提供收費接種服務，每針MOP 95。

應衛生局要求，該批疫苗接種對象僅適用於**本澳外地僱員**。請有需要的外地僱員攜帶『**外地僱員身份認別證(藍卡)**』和鏡湖門診卡到本院第一門診一樓打針室辦理接種手續。



注意：

1. 如外地僱員因續期未能出示『外地僱員身份認別證(藍卡)』，請出示續期紙正本。
2. 接種流感疫苗需與新型冠狀病毒疫苗相隔至少 14 天



Notice

In order to taking care of the needs of influenza vaccination for Non-resident Workers, our hospital has cooperated with Macau Health Bureau, and purchased 2021/2022 seasonal influenza tetravaccine from Macau Health Bureau. This influenza vaccination service is self-pay of MOP95 per shot.

According to the requirement of Macau Health Bureau, this influenza vaccination service is only for Non-resident Workers. The vaccination procedure is as follows: Go to the 'Injection Room' on 1st floor of First Out-patient Dept. with your **Non-resident Worker's Identification Card (Blue card)** and your OPD card of Kiang Wu Hospital.



Note:

1. If the Non-resident Worker's Identification Card (Blue card) cannot be showed because of renewal, please show your original renewal paper.
2. It is recommended that the interval between influenza vaccination and the COVID-19 vaccination is at least 14 days.

Kiang Wu Hospital

院長室

25 Oct. 2021